

《单词百科:translational是什么意思?translational怎么发音?translational的解释和用法》

英语单词translational是什么意思?translational怎么读?translational怎么发音?简答网为您整理了translational的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



translational怎么读

translational的读音:[træns'le n l]

translational的意思

1、平动，平移，直线;

translational的双语例句

1、Arginine methyltransferase play very important roles in protein post-translational modification.

精氨酸甲基转移酶在蛋白质转录后修饰中起着重要作用.

2、 A design method of CMM of 3-DOF translational parallel robot was presented.

摘要提出一种三平移并联机器人坐标测量机的设计方法.

3、 A novel 3-DOF reducible translational parallel mechanism is presented.

介绍了一种新型三自由度移动可约并联机构.

4、 The laws of physics are symmetrical for translational displacements.

物理定律对平移是对称的.

5、 The beams with flexible support have translational and rotational degrees of freedom.

挠性根部梁具有整体平动和转动自由度,其传统模型只适宜根部挠性很小的梁.

6、 In the process of translational action, the initiator decides the communicative purpose.

在翻译过程中,由翻译行为的发起者决定译文的交际目的.

7、 The spacing of translational energy levels is very small.

平动的能级间隔极少.

8、 The transformation is specified by six parameters: three translational and three orientational.

这种变换由六个要素决定: 三个平面要素和三个定向要素.

9、 Volunteer patients play key roles in translational medical treatment.

病人志愿者在转化医疗中起着关键作用.

10、 We are barely beginning to understand its translational and applied aspects.

我们对其所隐含的意义及其应用性的了解才刚刚开始.

11、 Again the inference is that translational diffusion is not the important rate-determining process.

结论仍然是,可平移扩散不是重要的速度决定步骤.

12、The two did their work at the Translational Genomics Research Institute in Phoenix, Arizona.

这二人是在费利克斯的基因破译研究学院展开的研究.

13、If the rapid shock-wave mechanism were operative, the excited molecules would have a substantial translational velocity.

如果快速冲击波机制起作用, 激发分子将有显著的平移速度.

14、This thesis is a corpus-based study on the translational norms of contemporary Chinese translated fiction.

本文用语料库语言学的工具和方法来描写、分析和解释当代汉语翻译小说中的翻译规范.

15、These passive joints have more translational and rotational degree of freedom in most cases.

这些被动的关节在大多数情况下都具有更多滑移自由度和转动自由度.

以上是简答网为您整理的translational怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于translational的用法、translational的释义、translational的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/translational>